
 
 
 

 

 
Datum: 26. 11. 2009 

 

Zápis z jednání Studentské rady: 
 

 Studentka třídy Č2.B opět připomněla přislíbení účasti naší školy na výrobě vánočních 
přáníček pro agenturu Stonožka. Více informací na webu www.stonozka.org 
 

 Delegáti odevzdali seznamy účastníků „Filmové noci ve škole“ a také návrhy filmů 
k projekci. 
 

 Byla zmíněna i stížnost vyučujících na nevhodné chování mladých párů na chodbách 
školy. Delegáti byli proto vyzváni, aby o tomto problému informovali ve svých 
třídách. Prozatím jsme se rozhodli vyřešit tuto situaci po dohodě. Pokud by se i nadále 
vyskytovaly problémy, budeme muset omezení chování mladých párů na chodbách 
zoficiálnit, a to nejspíše ve Školním řádu. 
 

 Předsedkyně informovala zástupce tříd o Vánočním plese, který pořádá výbor 
studentů Gymnázia Zlín. 
 

 Studentka septimy navrhla, aby se stěny ve třídách pomalovaly nejrůznějšími 
barevnými motivy. Na našem gymnáziu máme jistě nespočet výtvarně nadaných 
studentů, kteří by mohli předložit své návrhy paní ředitelce k vyjádření. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Zápis provedla:   
Markéta Pešková, 3.A                    


